
PROTOKÓŁ NR XIX/2016

z XIX sesji Rady Miasta i Gminy Margonin, odbytej w dniu 25 lutego 2016 r.

w sali sesyjnej Urzędu Miasta i Gminy Margonin

Ad/ 1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodniczący  Rady  P.  Ścibura  o  godz.  16.00
 

dokonał  otwarcia  oraz  przywitał  uczestników
XIX Sesji Rady Miasta i Gminy Margonin.
Przewodniczący Rady poinformował, że według listy na sali obecnych jest 15 Radnych, co oznacza
stan wystarczający do podejmowania prawomocnych uchwał.
Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do Protokołu.
Ponadto obecnych było również 11 Sołtysów (w tym 2 Sołtysów Radnych).
Lista obecności Sołtysów stanowi załącznik nr 2 do Protokołu.
W sesji uczestniczyli także zaproszeni goście. wg listy obecności.
Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 3 do Protokołu.

Ad/ 2. Zatwierdzenie porządku obrad.
Przewodniczący Rady P. Ścibura odczytał proponowany porządek obrad XIX sesji:
„1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Informacje nt. porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XVIII sesji Rady Miasta i Gminy Margonin. 
4. Interpelacje i zapytania Radnych Rady Miasta i Gminy Margonin.
5. Informacja nt. odbytych posiedzeń Komisji Rady.
6. Informacje nt. działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.
7. Podjęcie uchwał w sprawie:
A/  odpłatnego przejęcia  na własność Gminy Margonin nieruchomości  gruntowej  w Margoninie
(p. M. Hollmann),
B/ zmiany uchwały Nr XV/169/2015 Rady Miasta i Gminy Margonin z dnia 12 listopada 2015 r.
w sprawie  uchwalenia  Miejsko–Gminnego Programu Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych na 2016 r.,
C/ przyjęcia  programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności
zwierząt na terenie Gminy Margonin w 2016 roku, 
D/ udzielenie pomocy finansowej Samorządowi Województwa Wielkopolskiego,
E/ zmiany uchwały budżetowej na rok 2016,
F/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2015-2021
G/ przyjęcia  gminnego  programu wspierania  edukacji  oraz  wyrównywania  szans  edukacyjnych
dzieci i młodzieży z Gminy Margonin,
H/ zasad i trybu przyznawania stypendiów naukowych, artystycznych i sportowych dla uczniów
gimnazjum w Mieście i Gminie Margonin,
I/ aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy
Margonin oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego 
J/  zapewnienia  finansowania  przez  gminę kosztów  realizacji  zadania  pn.:  "Przebudowa z
nadbudową  i  rozbudowa  budynku  kina  na  nową  siedzibę  Miejsko-Gminnej  Biblioteki
Publicznej w Margoninie "w ramach Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa Priorytet
2 Infrastruktura bibliotek 2016-2020, co do finansowego wkładu własnego Miejsko-Gminnej
Biblioteki Publicznej w Margoninie oraz finansowania kosztów eksploatacji bieżącej, kosztów
funkcjonowania oraz kosztów osiągnięcia i utrzymania przez Bibliotekę przez co najmniej 5
lat kalendarzowych po zakończeniu zadania standardów opisanych w regulaminie priorytetu i
kryteriach  Certyfikatu  Biblioteka+  oraz  zadeklarowane  we  wniosku  o  dofinansowanie
zadania.
8. Wolne głosy.



9. Zakończenie sesji.”.
Burmistrz zgłosił wniosek formalny o rozszerzenie porządku obrad o następujące ppkt :
K/ dopłat do taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę.
Przewodniczący komisji zapytał, czy są uwagi lub pytania do przedstawionej propozycji uchwały
zgłaszanej do porządku obrad?
Uwag i pytań nie zgłoszono
Przewodniczący poddała pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad ppkt K/
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
12 0 0

Przewodniczący Rady P. Ścibura zapytał, czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad?
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie proponowany w całości porządek obrad XIX sesji
Rady Miasta i Gminy Margonin
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
15 0 0

Porządek obrad stanowi załącznik nr 4 do Protokołu.

Ad/ 3. Przyjęcie protokołu z XVIII sesji.
Przewodniczący Rady  P. Ścibura  poinformował, że protokół z  XVIII sesji został sporządzony w
regulaminowym czasie i wyłożony do wglądu w biurze rady.
Przewodniczący zapytał czy Radni zgłaszają uwagi do Protokołu?
Uwag nie zgłoszono.
W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  przyjęcie  protokołu
XVIII sesji Rady:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
15 0 0

Ad/ 4. Interpelacje i zapytania Radnych Rady Miasta i Gminy Margonin.

Radni nie zgłosili interpelacji i zapytań. 

Ad/ 5. Informacja nt. odbytych posiedzeń Komisji Rady.
1. Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych i rolniczych Radny A. Wegner odczytała sprawozdanie
z dnia 25 stycznia 2016 r.
W dniu 22 lutego 2016 r. o godzinie 16:00 w sali sesyjnej Urzędu Miasta i Gminy Margonin odbyło
się  wspólne  posiedzenie  w/w  komisji.  W  posiedzeniu  uczestniczyli  Radni,  Pani  Skarbnik,
Burmistrz, a także pracownicy urzędu, którzy omawiali przygotowane projekty uchwał.
Przed przystąpieniem do omawiania  przedstawionych projektów uchwał zgłoszonych do programu
Burmistrz zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad poprzez uzupełnienie go o dodatkowe punkty
projektów uchwał w sprawie:
I/ aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy
Margonin oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego 
J/  zapewnienia  finansowania  przez  gminę kosztów  realizacji  zadania  pn.:  "Przebudowa z
nadbudową  i  rozbudowa  budynku  kina  na  nową  siedzibę  Miejsko-Gminnej  Biblioteki
Publicznej w Margoninie "w ramach Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa Priorytet
2 Infrastruktura bibliotek 2016-2020, co do finansowego wkładu własnego Miejsko-Gminnej
Biblioteki Publicznej w Margoninie oraz finansowania kosztów eksploatacji bieżącej, kosztów
funkcjonowania oraz kosztów osiągnięcia i utrzymania przez Bibliotekę przez co najmniej 5



lat kalendarzowych po zakończeniu zadania standardów opisanych w regulaminie priorytetu i
kryteriach  Certyfikatu  Biblioteka+  oraz  zadeklarowane  we  wniosku  o  dofinansowanie
zadania.
Członkowie  komisji  omówili  poszczególne propozycje  uchwał  zgłoszonych do programu obrad
sesji oraz dodatkowe propozycje zgłoszone do programu obrad i zaopiniowali je pozytywnie.
Na koniec omówiono bieżące sprawy dotyczące Miasta i Gminy Margonin.”.
Powyższe sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do Protokołu.

Ad/ 6. Informacje nt. działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.
Zastępca  Burmistrza  odczytał  sprawozdanie Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Margonin  z  okresu
międzysesyjnego.
1. Zostały wydane następujące zarządzenia w sprawie:

 ustalenia  harmonogramu  oraz  szczegółowych  terminów  dokonywania  czynności
w  postępowaniu  rekrutacyjnym  oraz  postępowaniu  uzupełniającym  do  publicznych
przedszkoli prowadzonych przez Miasto i Gminę Margonin na rok szkolny 2016/2017,

 ustalenia  harmonogramu  oraz  szczegółowych  terminów  dokonywania  czynności
w postępowaniu rekrutacyjnym oraz postępowaniu uzupełniającym do publicznych szkół
podstawowych prowadzonych przez Miasto i Gminę Margonin na rok szkolny 2016/2017,

 ogłoszenia  wykazu  nieruchomości  stanowiącej  niewyodrębniony  lokal  użytkowy,
przeznaczony do wynajęcia,

 zmiany planu finansowego Urzędu Miasta i Gminy na 2016 rok,
 zmiany planu finansowego zadań zleconych na 2016 rok,
 zmiany Regulaminu Zakładowego Fundusz Świadczeń Socjalnych,
 ogłoszenia wykazu nieruchomości przeznaczonych do wydzierżawienia oraz wynajęcia,
 upoważnienia  pracownika  Urzędu  do  załatwiania  indywidualnych  spraw  z  zakresu

administracji publicznej,
 wykazu lokalu mieszkalnego przeznaczonego do zbycia w formie bezprzetargowej,
 wykazu nieruchomości  stanowiącej  niewyodrębniony lokal  mieszkalny przeznaczonej  do

wynajęcia,
 otwartego konkursu ofert na realizację zadań z zakresu rozwoju sportu na terenie Miasta

i Gminy Margonin w 2016 r.,
 powołania komisji konkursowej ds. oceny ofert na realizację zadań z zakresu rozwoju sportu

na terenie Miasta i Gminy Margonin w 2016 r. i przyjęcia regulaminu pracy komisji,
 ramowego wzoru umowy o wykonanie zadania publicznego w zakresie rozwoju sportu na

terenie Miasta i gminy Margonin w 2016 r.,
 ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadań publicznych, ogłoszenia o naborze

kandydatów  na  członków  komisji  konkursowej  oceniającej  oferty  na  realizację  zadań
publicznych.

2. Burmistrz uczestniczył w następujących spotkaniach:
 30.01.2016 r. – I memoriał Roberta Barteckiego,
 30.01.2016 r. – jubileusz 90.  lat p. Heleny Genke,
 01.02.2016 r. – walne zebranie członków Stowarzyszenia LGR „7 Ryb”,
 4-5.02.2016  r.  – Chodzież  –  zjazd  subregionu  pilskiego  Wójtów,  Burmistrzów

zorganizowane przez WOKISS,
 10.02.2016  r. –  spotkanie  w  Komendzie  Powiatowej  Państwowej  Straży  Pożarnej

w Chodzieży w sprawie rocznego podsumowania działalności komendy,
 11.02.2016 r. - VI turniej Marka Bajora,
 16.02.2016 r. - jubileusz 94 lat p. Grzegorza Felskiego,
 16.02.2016 r. – Lipiny – walne zgromadzenie członków spółek drenarskich, 
 17.02.2016 r. - jubileusz 94 lat p. Lucyny Bonikowskiej,
 17.02.2016 r. – Zbyszewice - walne zgromadzenie członków spółek drenarskich, 



 18.02.2016 r.  -  Urząd Miasta  Chodzież – spotkanie  dotyczące planów zawarcia  umowy
partnerskiej na rzecz Lokalnego Rozwoju,

 18.02.2016 r.  –  w Komendzie Powiatowej  Policji  w Chodzieży oraz w Urzędzie Miasta
Margonin odbyły się konsultacje społeczne w zakresie tworzenia lokalnych map zagrożeń w
oparciu  o  informacje,  wiedzę,  doświadczenie  i  sugestie  osób  zgromadzonych  podczas
spotkania,

 19.02.2016 r. – SP Margonin – obchody patrona szkoły,
 24.02.2016  r.  –  Starostwo  Powiatowe  w  Chodzieży  –  spotkanie  w  sprawie  organizacji

festiwalu piosenki europejskiej,,
 24.02.2016 r.  –  Starostwo Powiatowe – spotkanie w sprawie inwestycji utrzymania wód

i urządzeń melioracyjnych na terenie powiatu chodzieskiego w 2015 r. i planów na rok 2016
oraz przygotowanie instytucji do działania na wypadek wystąpienia sytuacji kryzysowych,

 24.02.2016 r. - MGOK Margonin – spotkanie z Polskim Związkiem Emerytów, Rencistów
i Inwalidów.

3. Podpisane zostały następujące umowy:
Dnia 29 stycznia podpisano następujące umowy:

• zbycie na rzecz najemcy, lokalu mieszkalnego przy ul. Polnej 9a w Margoninie – Państwo  
Czeszyńscy,

• zbycie działki przy ul. Gwiaździstej na poprawę warunków zagospodarowania 
nieruchomości sąsiedniej – Państwo Sypniewscy, 

• zbycie  działek  budowlanych  w  Klotyldzinie  (za  dębem)-  Pani  Demczyńska  i  Państwo
Rewers, 

• zbycie działki w Lipińcu na poprawę warunków zagospodarowania nieruchomości 
sąsiedniej – Państwo Lenarczyk 

Dnia 10 lutego podpisano umowę na zbycie na rzecz najemcy,  lokalu mieszkalnego przy ulicy
Kościelnej 11- Państwo Czaplińscy,

Dnia 18 lutego podpisano następujące umowy:

• zbycie na rzecz najemcy, lokalu mieszkalnego przy ul. Polnej 9a w Margoninie – Państwo 
Szcześniak 

• darowizna na rzecz Gminy Chodzież, dwóch lokali użytkowych w Pietronkach 
Przewodniczący  Rady  zapytał,  czy  Radni  mają  pytania  lub  uwagi  do  przedstawionego
sprawozdania?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Powyższa informacja stanowi załącznik nr 6 do Protokołu.

Ad/ 7. Podjęcie uchwał w sprawie:

A/  odpłatnego  przejęcia  na  własność  Gminy  Margonin  nieruchomości  gruntowej  w
Margoninie (p. M. Hollmann),
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
15 0 0

Uchwała nr XIX/229/2016 stanowi załącznik nr 7 do Protokołu.



B/ zmiany uchwały Nr XV/169/2015 Rady Miasta i Gminy Margonin z dnia 12 listopada 2015
r.  w  sprawie  uchwalenia  Miejsko–Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych na 2016 r.,
K. Kupniewska przedstawiła projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
15 0 0

Uchwała nr XIX/230/2016 stanowi załącznik nr 8 do Protokołu.

C/ przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności
zwierząt na terenie Gminy Margonin w 2016 roku, 
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
15 0 0

Uchwała nr XIX/231/2016 stanowi załącznik nr 9 do Protokołu.

D/ udzielenie pomocy finansowej Samorządowi Województwa Wielkopolskiego,
Skarbnik D. Bogacz przedstawiła projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
15 0 0

Uchwała nr XIX/232/2016 stanowi załącznik nr 10 do Protokołu.

E/ zmiany uchwały budżetowej na rok 2016,
Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. Zwiększa się plan dochodów budżetowych o kwotę
841.000,-  zł  (70005  §  0770)  z  tytułu  sprzedaży  nieruchomości  gruntowych  dla   inwestorów
tworzonej strefy ekonomicznej.
1. Zwiększa się plan wydatków o kwotę 741.000,- zł, w tym:
- kwota 700.000,- zł odpłatne nabycie nieruchomości gruntowych, które przeznaczone zostaną na
tereny inwestycyjne (70005  § 6060),
- kwota 20.000,- zł zmianę wydatków administracji (75023 § 4210, 4300 i 4530),
- kwota 10.000,- z na wydatki bieżące świetlic wiejskich (92109 § 4210, 4260  i 4300),
- kwota 11.000,- zł na przygotowanie nieruchomości do przekazania aportem na rzecz ZUK spółka
z o.o. Margonin.
2. Zwiększa się rozchody gminy o 100.000,- zł z przeznaczeniem na udzielenie pożyczek z budżetu
na 2016r. Spłata zaplanowana zostanie w 2017 r.
3. Zwiększa się plan dochodów i wydatków z tytułu dotacji celowych:
- na dofinansowanie zadania własnego o kwotę  90.200,- zł (85295 § 2030)  w zakresie dożywiania
wg. z zawiadomieniem Wojewody Wielkopolskiego FB-I.3111.39.2016.3 z dn. 15.02.2016 r.



- na zadanie zlecone kwota 15.465,- zł (85295 § 2010) na wdrożenie Programu Rodzina 500 plus
wg. z zawiadomieniem Wojewody Wielkopolskiego FB-I.3111.46.2016.7 z dn. 19.02.2016 r.
- pomoc finansową w formie dotacji  ze środków WFOŚiGW  kwotę 20.000,- zł  (90004 § 2440) na
realizację przedsięwzięcia: „Kształtowanie i ochrona przyrody na terenie Gminy Margonin”:
- prace pielęgnacyjne na zabytkowej Alei Lipowej w Margońskiej Wsi- 15.000,- zł (10.000,- zł z
dotacji, 5.000,- śr. własne),
- przygotowanie gruntu wraz z nasadzeniem drzew, krzewów oraz roślin wieloletnich – 20.000,- zł
(śr. własne).
Wkład własny w kwocie 25.000,- zł zostaje przesunięty z zakupu materiałów w dz. 900, rozdział 
90004. Dokonuje się przesunięć w planie wydatków pomiędzy paragrafami i rozdziałami w dziale 
600- transport i łączność,  801- oświata i wychowanie oraz 851- ochrona zdrowia. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
15 0 0

Uchwała nr XIX/233/2016 stanowi załącznik nr 11 do Protokołu.

F/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2015-2021
Skarbnik D. Bogacz - przedstawiła projekt uchwały. Zmienia się Wieloletnią Prognozę  Finansową
Miasta i Gminy Margonin na lata 2016-2021 obejmująca: dochody i wydatki bieżące dochody i
wydatki majątkowe,  wynik budżetu,  przeznaczenie nadwyżki lub sposób finansowania deficytu,
przychody i  rozchody budżetu,  kwotę długu oraz sposób sfinansowania spłaty długu zgodnie z
załącznikiem nr 1. Zmiany dotyczą 2015 r. dochody wydatki i rozchody są dostosowane do kwot
wynikających z uchwały budżetowej. Dodatkowa zmiana jest w 2017 roku, gdzie będzie spłacona
pożyczka w wysokości 100.000 zł udzielona z budżetu tego roku. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
15 0 0

Uchwała nr XIX/234/2016 stanowi załącznik nr 12 do Protokołu.

G/ przyjęcia  gminnego  programu  wspierania  edukacji  oraz  wyrównywania  szans
edukacyjnych dzieci i młodzieży z Gminy Margonin,
Zastępca  Burmistrza  przedstawił  projekt  uchwały.  Żeby  w  Margoninie  mógł  funkcjonować
regulamin  udzielania  stypendiów  najpierw  musi  być  uchwalony  program.  Są  to  ogólne  hasła,
dlaczego tworzony jest ten program, kogo ma wspierać. Część tych zapisów jest powtórzona w
regulaminie.  Ten  program trzeba  po  prostu  teraz  dostosować  ponieważ  został  w  międzyczasie
wprowadzony. Spowrotem przywracamy możliwość ubiegania się o stypendium tylko i wyłącznie
młodzieży z terenu gminy Margonin, tj zamieszkujących teren gminy Margonin. Poprzedni zapis,
który był wówczas wprowadzony i dyskutowany, jest po prostu niezgodny z prawem. Nie można
przyznawać stypendiów z środków finansowych gminy Margonin dzieciom z innych gmin, pomimo
że jest to słuszne i zasadne, ale nie możemy. Powiat może tylko dla terenu powiatu, gmina dla
terenu gminy, województwo dla terenu województwa. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.



Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
15 0 0

Uchwała nr XIX/235/2016 stanowi załącznik nr 13 do Protokołu.

H/  zasad  i  trybu  przyznawania  stypendiów  naukowych,  artystycznych  i  sportowych  dla
uczniów gimnazjum w Mieście i Gminie Margonin,
Zastępca  Burmistrza  przedstawił  projekt  uchwały.  Obydwie  uchwały  są  podobne  jedna  jest
uszczegółowieniem  drugiej,  precyzuje  regulamin,  komu  przysługuje  stypendium,  jakie  trzeba
spełnić warunki, terminy. Zmienia się tylko, że dzieci i młodzież z terenu gminy Margonin mogą
starać się ubiegać o stypendium.
Przewodniczący  Rady  zapytał  ilu  uczniów  spoza  gminy  Margonin,  którzy  kwalifikują  się  o
uzyskania stypendium?
Zastępca Burmistrza – odpowiedział,  że był przypadek z jednym dzieckiem, które i tak dostało
stypendium, bo zmieniło miejsce zamieszkania. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
15 0 0

Uchwała nr XIX/236/2016 stanowi załącznik nr 14 do Protokołu.

I/ aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy
Margonin oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego.
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
15 0 0

Uchwała nr XIX/237/2016 stanowi załącznik nr 15 do Protokołu.
 
J/  zapewnienia  finansowania  przez  gminę kosztów  realizacji  zadania  pn.:  "Przebudowa z
nadbudową  i  rozbudowa  budynku  kina  na  nową  siedzibę  Miejsko-Gminnej  Biblioteki
Publicznej w Margoninie "w ramach Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa Priorytet
2 Infrastruktura bibliotek 2016-2020, co do finansowego wkładu własnego Miejsko-Gminnej
Biblioteki Publicznej w Margoninie oraz finansowania kosztów eksploatacji bieżącej, kosztów
funkcjonowania oraz kosztów osiągnięcia i utrzymania przez Bibliotekę przez co najmniej 5
lat kalendarzowych po zakończeniu zadania standardów opisanych w regulaminie priorytetu i
kryteriach  Certyfikatu  Biblioteka+  oraz  zadeklarowane  we  wniosku  o  dofinansowanie
zadania.
E. Zamiara Dyrektor MGBP w Margoninie przedstawiła projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady – zapytał, kiedy będzie wiadomo, czy ten projekt przeszedł?
E. Zamiara Dyrektor MGBP – odpowiedziała, że otrzymaliśmy informację zwrotną, że formalnie
jest wszystko w porządku. Pierwszy etap wniosek przeszedł. 
Burmistrz – dodał, że na takiej samej zasadzie budowaliśmy bibliotekę w Radwankach, gdzie 75%
kosztów finansowania mieliśmy z ministerstwa kultury, a 25% z naszego wkładu. Budynek po kinie
stoi niewykorzystany w centrum miasta więc powalczymy o pieniądze z ministerstwa kultury i jak



dobrze pójdzie  to  ten budynek będzie zagospodarowany i  właściwie wykorzystany.  Oczywiście
przy założeniu, że dostaniemy dofinansowanie. Postaramy się dołożyć te 25 % wkładu i zrobić to
tak żeby to funkcjonowało jak powinno. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Radna Kończak – powiedziała,  że ludzie się pytają,  czy oprócz pomieszczeń przynależnych do
planowanej biblioteki planuje się jeszcze coś zrobić w tym budynku?
Burmistrz  –  odpowiedział,  że  prawdopodobnie  będzie  duża  sala  konferencyjna.  Nie  wiemy
dokładnie co będzie zrobione, to zależy od projektantów. 
Więcej uwag i pytań Uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
15 0 0

Uchwała nr XIX/238/2016 stanowi załącznik nr 16 do Protokołu.

I/ zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę
Zastępca Burmistrza przedstawił projekt uchwały. Zwiększyła się kwota, jaką Spółdzielnia Adorol,
która zarządza siecią  wodociągową na terenie  Radwanek,  Adolfowa,  Studziec ustaliła.  Stąd też
uchwała gminy o dopłatach. Trzeba tą uchwałę dostosować do tej  wyższej kwoty, którą ustaliła
spółdzielnia. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
15 0 0

Uchwała nr XIX/239/2016 stanowi załącznik nr 17 do Protokołu.

Ad/ 8. Wolne głosy
J. Cieślik – poprosiła aby policja zwróciła uwagę na ustawienie świateł w samochodach, ponieważ
ludzie mają tak ustawione niekiedy światła, że  oślepiają innych uczestników ruchu. Koło gospodyń
wiejskich w tym roku obchodzi rocznice i Wiceburmistrz powiedział, że że w tym roku KGW też
otrzyma jakieś pieniądze. W tym roku otrzymamy 350 zł z doliny wełny na wystawienie stanowiska
19 marca. Ta kwota na nic nam nie starczy. Wszystko mamy przygotować, ale za tą kwotę nie damy
rady. Mamy prośbę o wsparcie finansowe. 
Sołtys S. Laskowska – powiedziała, że droga na Tereskę to horror. Proszę aby Burmistrz przyjechał
do nas i przejechał się tą drogą. Pogotowie ostatnio przyjechało to chcieli się cofnąć. Tam się jedzie
slalomem. Od Margońskiej Wsi do Kowalewa. Na Tereskę jest to samo. 
Burmistrz  –  powiedział,  że  miesiąc  temu  jechał  tą  droga  i  wie  jak  ta  droga  wygląda.  Powoli
wszystko robimy. Na wiosnę będziemy łatać. Nie da się wszystkiego od razu zrobić. 
Sołtys S. Laskowska – zwróciła się do Przewodniczącego Rady i powiedziała, że Rada zrobiła sobie
podwyżkę. Jak ja byłam w Radzie to zawsze upominałam się o Sołtysów, nie chodzi o mnie tylko o
tych młodszych. Boli mnie fakt, że mamy dwóch sołtysów w Radzie i co nabrali wody w ustach.
Przepraszam bardzo, ale to musiałam powiedzieć, bo to mnie zbyt bolało. 
Radny H. Bukowski – zapytał, czy planuje się zagospodarowanie jeziora? Czy będą wpuszczane
ryby?
Burmistrz  – odpowiedział,  że jak co roku jest  przeznaczane 70.000 zł  na zarybianie zgodnie z
operatem wodnym.
M.  Nowaczewski  –  dodał,  że  płoć  i  węgorz  jest  w  okresie  wiosennym,  pozostałe  to  narybek
jesienny. 
Przewodniczący Rady – zapytał, ile pieniędzy wpłynęło za 2015 rok  do budżetu gminy z opłat za



karty wędkarskie?
Burmistrz – odpowiedział, że ok 100.000 zł.
Radna B. Kończak – zapytała ile w tej chwili płaci się za kartę?
Radna A. Wróblewicz powiedziała, że 130 zł. na rok. Tak było napisane w gazecie.
Burmistrz – odpowiedział, że to nie jest cała kwota, to jest podstawowa dla mieszkańców gminy
Margonin. To jest na dwa jeziora.  
M. Nowaczewski – dodał, że są to obniżki w stosunku do poprzedniego roku o 20 zł dla osób
powyżej 65 roku życia.
Burmistrz – dodał, że dla osób płacących podatki w gminie Margonin są takie ceny. 
J. Cieślik – odnośnie jeziora, wydaje mi się że jak dużą siecią nie przejadą i tego dna nie rusza to
nie  będzie  ryb.  Tam się  tworzy muł,  trzcina  się  rozrasta.  Uważam że  to  jezioro  powinno  być
wzmocnione, żeby te ryby powychodziły z tych zakamarków. 
Radny H. Bukowski – zapytał przedstawiciela policji co się stało z tymi złodziejami, bo ucichły
kradzieże. 
Przedstawiciel Policji – odpowiedział, że tak, skierowaliśmy wniosek do prokuratury o tymczasowe
aresztowanie  i  złodziej  został  zatrzymany  na  wniosek  prokuratury.  Prokurator  wobec  niego
zastosował 3 miesięczny areszt. Później po 3 miesięcznym areszcie odbędzie się sprawa sądowa,
gdzie zostanie skazany prawomocnym wyrokiem. 
Sołtys P. Cilsdorf – zapytał, co się dzieje z droga na Sypniewo. Widziałem, że jest wycinka drew.
Sołtys zapytał, czy coś więcej będzie tam robronie?
Burmistrz  – odpowiedział,  że  starosta  rozpoczął  inwestycję  drogową pod tytułem remont drogi
Sypniewo - Margonin, Margonin – Sypniewo.  W ubiegłym roku przewidział wycięcie 80 drzew lub
88. Na ten rok tyle będzie tyle co jest robione. Drobne łatanie drogi może będzie zrobione. Na tyle
drzew jest zgoda. Projektu drogi na razie tam nie ma. My cały czas deklarujemy 50% udziału w tej
inwestycji. 
Sołtys S. Laskowska – zwróciła się do Radnego powiatowego R. Gimzickiego w sprawie drzewa w
Kowalewie przy cmentarzu które wychodzi na szosę i ją podnosi. Prośba o wycięcie tego drzewa. 
Radny Powiatowy R. Gimzicki – odpowiedział, że to już było zgłoszone.
Radny W. Janowiak – zgłosił Radnemu Powiatowemu R. Gimzickiemu aby zgłosić odkrzaczenie
drogi przez Próchnowskie Osady. Topole wycieli, a odnogi od pozostałych drzew zostały.
R.  Gimzicki  –  powiedział,  że  wie,  że  na  pewno  odkrzaczone  jest  Kowalewo,  przy  drodze
powiatowej. Wczoraj na sesji było mówione, że wszystko zostało zrobione.
Sołtys S. Laskowska – powiedziała, że chyba na innej drodze to robią. 
J. Cieślik – powiedziała, że przed pomnikiem ciężki sprzęt robi w drodze dziury. Dojazd do tej
farmy wiatrowej jest okropny takie są dziury, że bokami jeździmy.
Burmistrz – powiedział, że w tym tygodniu rozmawiał z inwestorem z wykonawcą i ustaliliśmy
kierunek dojazdu do budowy. Inwestor wie, że muszą tą krzyżówkę naprawić, ale muszą skończyć
najpierw tą budowę. To kilka miesięcy potrwa. Jesteśmy po rozmowie i  zdają sobie sprawę, że
muszą to naprawić ale przez cały czas trwania inwestycji tak będzie. 

Ad/ 9.  Zakończenie sesji
Przewodniczący Rady poinformował,  że  wyczerpano wszystkie  punkty programu,  w związku z
czym ogłasza zamknięcie XIX sesji Rady Miasta i Gminy w Margoninie w dniu 25 lutego 2016
roku o godz. 17:20.

        Protokołowała             Przewodniczący Rady
                  /-/ K. Kupniewska           /-/ Piotr Ścibura


